

C.V



Personal Data:

Name : Adel Mohammed Bakhory Abdelalim
Date of Birth : 14/03/1985
Place of birth : Cairo
Mobile : +966 532531326
Out of KSA : +2010 3239789
Marital status : Single
Military service : Exempted
Religion : Muslim
Nationality : Egyptian
E-mail : bakhory@gmail.com
Web site : www.bakhory.orgfree.com

Education :

Qualifications : BSC of Commerce
Department : Accounting
University : Helwan
Degree : Good
Graduation Year : 2006

Skills :

1. Very good in English.
2. Excellent in Computer.
3. Holding certificate of training on the insurance works from Al-Shark insurance company in 17 August, 2004.
4. Holding certificate of experience in the field of computer in (Windows & Microsoft Office & Internet) from Helwan University in 16 February, 2005.
5. Holding certificate of experience in the field of export and electronic commerce from community service center - Faculty of Commerce - Helwan University in 30 June, 2005.
6. Holding certificate of training in the references preparation program from syndicate of Commercial professions in 21 November, 2006.

Experience :

- 1- Al-Shark insurance company (trainee) from 18 July, 2004 to 17 August, 2004.
- 2- Office of Mr. Mamdouh Abou El-Soud - Chartered accountant (accountant training) from 21 August, 2005 to 31 January, 2007.
- 3- Al-Rehab international company for commercial and computer services (accountant) from 3 February, 2007 to 30 April, 2007.
- 4- Office of Mr. Abd Allah Sleman- Chartered accountant (accountant) from 14 July, 2007 to 31 January, 2008.
- 5- Al-Toukhi Company for Industry, Trading & Contracting - In Riyadh. KSA (project accountant) from 14 may, 2008 till now.



سيرة ذاتية

عادل محمد بخوري عبد العليم

موبايل : ٠٠٩٦٦٥٣٢٥٣١٣٢٦

خارج المملكة : ٠٠٢٠١٠٣٢٣٩٧٨٩

البريد الإلكتروني : bakhory@gmail.com

الموقع الإلكتروني : www.bakhory.orgfree.com

البيانات الشخصية

تاريخ الميلاد	:	١٩٨٥/٠٣/١٤
محل الميلاد	:	القاهرة
الحالة الاجتماعية	:	أعزب
الجنسية	:	مصري
الديانة	:	مسلم
الموقف من التجنيد	:	معفى - غير مطلوب نهائياً

المؤهلات

المؤهل	:	بكالوريوس تجارة
الشعبية	:	محاسبة
جامعة	:	حلوان
التقدير العام	:	جيد
سنة التخرج	:	٢٠٠٦

المهارات

المهارات :

١. إجادة اللغة الإنجليزية.
٢. إجادة الحاسب الآلى.
٣. حاصل على شهادة تدريبية على أعمال التأمين من شركة الشرق للتأمين فى ٢٠٠٤/٠٨/١٧
٤. حاصل على شهادة خبرة فى مجال الحاسب فى (الويندوز، الاوفيس، الإنترنت) من جامعة حلوان فى ٢٠٠٥/٠٢/١٦
٥. حاصل على شهادة خبرة فى مجال التصدير والتجارة الإلكترونية من مركز خدمة المجتمع- كلية التجارة - جامعة حلوان فى ٢٠٠٥/٠٦/٣٠
٦. حاصل على شهادة تدريبية فى برنامج إعداد المراجع من النقابة العامة للتجاربيين فى ٢٠٠٦/١١/٢١

الخبرات السابقة

١. شركة الشرق للتأمين (متدرب) من ٢٠٠٤/٧/١٨ حتى ٢٠٠٤/٠٨/١٧
٢. مكتب الأستاذ/ ممدوح أبوالسعود "المحاسب القانونى" (محاسب تحت التمرين) من ٢٠٠٥/٠٨/٢١ حتى ٢٠٠٧/١٠/٣١
٣. شركة الرحاب الدولية لخدمات التجارة والكمبيوتر (محاسب) من ٢٠٠٧/٠٢/٣ حتى ٢٠٠٧/٠٤/٣٠
٤. مكتب الأستاذ/ عبد الله سليمان "المحاسب القانونى" (محاسب) من ٢٠٠٧/٠٦/١٤ حتى ٢٠٠٨/٠١/٣١
٥. شركة الطوى للتجارة والصناعة والمقاولات - بالرياض (محاسب مشروع) من ٢٠٠٨/٠٥/١٤ حتى الآن